
 
 

 
 

 

ΨΗΦΙΣΜΑ  

ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΥΞΗΣΗ ΤΗΣ  ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΑΛΥΨΗ ΤΩΝ ΑΝΑΓΚΩΝ ΤΩΝ 

ΣΧΟΛΕΙΩΝ 

Η Ένωση και οι Σύλλογοι Γονέων Σχολείων Αγ. Παρασκευής ζητάμε  

 Αύξηση της Χρηματοδότησης των δύο Σχολικών Επιτροπών και από τους ίδιους πόρους 

του Δήμου προκειμένου να μπορούν να προγραμματίζουν τις εργασίες και τις αγορές τους 

και να μπορούν να ικανοποιούν απρόσκοπτα τα αιτήματα των σχολείων 

 

 Άμεση ικανοποίηση  του ομόφωνου αιτήματος της Πρωτοβάθμιας Σχολικής Επιτροπής για 

την οικονομική ενίσχυσή της  (ομόφωνα αιτήματα ΣΕΠΕ Σεπτεμβρίου 2018- κατάθεση 

αιτήματος από την Πρόεδρο ΣΕΠΕ κ. Μπασακίδου,  Νοεμβρίου 2018 και Ιανουαρίου 2019- 

κατάθεση αιτημάτων από τον Πρόεδρο ΣΕΠΕ κ. Αϊδίνη)  

 

 Διπλασιασμό του κονδυλίου των ΚΑΠ λειτουργικών δαπανών  

 

 Υπερδιπλασιασμό του κονδυλίου ΚΑΠ  για τις επισκευές και συντηρήσεις των σχολείων 

(πρώην ΣΑΤΑ σχολείων) 

Αγ. Παρασκευή, 18 Μαρτίου 2019 

Το παρόν Ψήφισμα κατατέθηκε από το απερχόμενο ΔΣ και ψηφίστηκε ομόφωνα από το σώμα της 

Γενικής Συνέλευσης της 18.03.2019. 

Για το Προεδρείο της Γενικής Συνέλευσης 

Ο Πρόεδρος 
Αντώνης Παπάζογλου 

Η γραμματεία της Γενικής Συνέλευσης 
Κυριακή Ηρωδιάδου-Μανουσαρίδη   Κωνσταντίνος Παπαγεωργίου  

 

 


